

# Notulen MR 1 24-09-2025

Aanwezig: Ronald, Gigi, Anouk, Frans en Nienke

Voorzitter: Ronald

Notulen: Nienke

Afwezig met bericht: Saskia

i= instemming; ip= instemming personeelsgeleding; io= instemming oudergeleding

a= advies; ap= advies personeelsgeleding; ao= advies oudergeleding

b= bespreken;

inf= informatierecht;

e= evalueren;

Onderstreept= in aanwezigheid directeur

## 1. Opening door voorzitter en vaststellen notulist

Mededeling: Als je interesse hebt, de VOO medezeggenschapsdag 2026 komt er weer aan. Locatie De Eenhoorn in Amersfoort, woensdag 20 mei 2026. Tijd van 12:00 tot 17:15 uur.

## 2. Goedkeuring notulen vorige vergadering i

is nu vast gesteld.

## 3. Actiepunten

Zie [Actiepunten](#)

Nienke schoont de punten op, de oude punten eraf die afgehandeld zijn.

## 4. Vast stellen vergaderrooster

19 november 2025

7 januari 2026

18 februari 2026

15 april 2026 (zonder Anouk)

3 juni 2026

24 juni 2026??

## 5. Fusie Amstelwijs en Amstelland

Frans is naar een bijeenkomst geweest omtrent fusie. Hier waren weinig ouders aanwezig. Er waren zorgen van ouders omtrent religie, blijft de school zijn identiteit houden?

Fusie is nodig ivm landelijke verdeling.

Directeuren Team krijgt er meer mee te maken, ze werken veel samen. Nu 11 scholen en straks 30 scholen. Er is een cultuurverschil tussen de stichtingen.

## 6. Schoolgids io infp

SOP i

deze zijn niet goedgekeurd ivm te laat aanleveren in juli 2025. Het is daarna niet meer bekeken door de MR.

Is deze sindsdien al aangepast? Nee

Het SOP moet aan de schoolgids toegevoegd worden, dit moet dan 1 document worden dat naar de inspectie gestuurd kan worden.

Nienke stuurt aanmerkingen naar Iris. Voor de herfstvakantie stuurt Marjolijn ons het nieuwe

document.

## 7. Activiteitenplan

Dit is nog niet klaar, wordt zsm afgemaakt en naar ons gestuurd. 1 oktober ontvangen wij het plan. Wij gaan per mail vragen stellen en instemming geven voor 6 oktober.

Dit plan moet voor 10 oktober 2025 ingeleverd worden dus heeft nu veel prioriteit.

## 8. punten uit GMR

## 9. W.v.t.t.k./Rondvraag en sluiting

- a. Dit schooljaar zal de "Nieuwsbrief" elke maand uitgebracht worden, laten wij ook nadenken om in de volgende editie ons als MR ook voor te stellen. (de OR heeft dat ook al gedaan) Heleen vragen wanneer de volgende Nieuwsbrief uitkomt.

Ronald vraagt aan Heleen wanneer de nieuwsbrief komt.

- b. Vraag van Heleen e-mail d.d. 23 september jl. Wat wij vinden van het format voor documenten en de nieuwsbrief.

Logo vinden we leuk, voorblad en achterblad prima. Tekst structuur liever niet in kolommen (dan moet je vaker heen en weer scrollen of is niet duidelijk wat bij wat hoort).

- c. Het fietsdiploma via Verkeer en Meer. Er is een [volledig educatieaanbod \(geheel kosteloos\)](#). De data voor de Praktische Verkeersexamens zijn voor dit schooljaar nog niet bekend, maar vinden altijd na de meivakantie plaats (meestal verdeeld over twee dagen) Onze school geeft aan dat het een verantwoordelijkheid is van de ouders en niet van school??? Of zien we dit nu anders?

Ouders zijn er wel enthousiast over. Ronald pakt dit verder op.

- d. Help mijn kind is online. OR had als idee om dit te doen tijdens de OR/MR Ouderavond? Positief. Wat zijn de kosten, wie betaalt dat? In welke vorm wordt de avond dan gegoten?

- e. Gigi: ik merk dat er weinig ouderparticipatie is, kan dat komen doordat niet NL sprekende ouders de berichten van school niet begrijpen? Wat zouden we daaraan kunnen doen? Er komt een startboekje in het ENG., Marjolijn wil graag dat we hierin meedenken. App (gelijkend met Parro) die zelf vertaald, Buddy systeem.

- f. Marjolijn: ontruimingsoefening is geweest, evaluatie gedaan. 4 minuut en 10 seconden waren alle leerlingen buiten, goede tijd. Er komt nog een onverwachte ontruiming waarin het echt serieus wordt.

BHV'ers gaan binnenkort op herhaling.

- g. Gigi: de hekken sluiten slecht, is daar al iets aan gedaan?